
Finansudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 7. januar 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål R

Vil ministeren redegøre for, hvorfor der ikke i Justitsministeriet er foretaget en grundig

analyse af forholdet til grundloven i forbindelse med overdragelsen af kompensationsafta-

len fra A.P. Møller-Mærsk til Total? Ministeren bedes begrunde dette i forlængelse af be-

svarelsen af EFK alm. del- spørgsmål 343 (2017-18), hvor ministeren henviser til ”Kam-

meradvokatens omfangsrige juridiske rådgivning” af spørgsmålet, og hvorledes dette

hænger sammen med indholdet i de fortrolige notater, der ligger bag besvarelserne af

EFK alm. del- spørgsmål 375 (2015-16), EFK alm. del- spørgsmål 72 (2016-17), samt

EFK alm. del- spørgsmål 70 (2017-18).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
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